

April 11th, 2018

Dear Families,

The Humboldt Broncos, a junior hockey team, were on their way to a playoff game in northeastern Saskatchewan when their team bus collided with a truck last Friday afternoon. Fifteen people lost their life and fourteen more were injured. The victims include 10 young hockey players, plus the head and assistant coaches, the team's radio announcer, the team statistician, and the bus driver.

Canadians across our great country are engaging in various activities to show support for the Humboldt crash victims and their families. Genesis is joining the campaign to have Canadian kids wear their hockey jerseys to school on Thursday, April 12 as a show of support. In fact, we are taking things one-step further and are calling on everyone in our school community to wear a sports jersey on that day. Anyone who does not own a jersey is being encouraged to wear Broncos colors – gold and green. No money will be collected. Should you wish to donate money to the cause please go to the GoFundMe campaign to support Humboldt victims. Students still need to wear their navy blue bottom

Thousands of young people each day board buses to head to competitions and events, and thankfully most arrive home safe and sound, but sadly, in this case, a large group of young, talented people did not. The Humboldt Broncos junior hockey team bus crash hits extremely close to home for all of us. Let's all show our support by wearing a sports Jersey on April 12th!

L'équipe de Hockey junior Humboldt Broncos étaient en route pour une partie des séries éliminatoires dans le nord de la Saskatchewan quand une terrible collision entre leur autobus et un camion est survenue vendredi dernier. Quinze personnes ont perdu la vie et quatorze autres ont été sérieusement blessées. 10 joueurs, l'entraîneur chef, l'assistant, l'annonceur radio de l'équipe, la personne en charge des statistiques et le chauffeur sont les victimes de l'accident.

Beaucoup de Canadiens à travers le pays s'engagent dans différentes activités en support à cet accident. Notre école s'associera à la campagne PORTE TON JERSEY DE HOCKEY À L'ÉCOLE. Le 12 avril, nous invitons les élèves et les membres du personnel à porter un chandail de Hockey en support à la cause. Si vous ne possédez pas de chandail de hockey, un chandail vert ou or peut être aussi porté. Il n'y a pas d'argent à donner. Si vous désirez donner de l'argent, utilisez le site GOFUNDME en support au Broncos. Le port du pantalon bleu marin est toujours demandé.

Plusieurs de nos élèves sont transportés en autobus pour plusieurs événements sportifs et compétitions, et ce de manière sécuritaire. Portons notre Jersey le 12 avril!

Lynn Neveu
Lynn Neveu
Principal/ Directrice
Genesis Elementary School



Genesis Elementary
2450, Rosemere
Laval (Québec) H7E 2J8
T 450 680-3035
F 450 629-0458
genesis.schoolqc.ca

AN ENGLISH
EDUCATION,
A BILINGUAL
FUTURE

UNE
ÉDUCATION
EN ANGLAIS,
UN AVENIR
BILINGUE



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD
www.swlauriersb.qc.ca

